
Protokoll fra repskap 25. januar 2022

kl. 18.00 - 21.00

Antall deltakere tilstede: 55

Antall delegater tilstede: 39

Sak 1 Konstituering

Forslag til vedtak: Fylkesstyret innstiller Guri Barka Martins til ordstyrer

Innstillingen vedtatt enstemmig

Forslag til vedtak: Fylkesstyret innstiller Almaz Asfaha  til referent.

Innstillingen vedtatt enstemmig.

Valg av protokollunderskrivere

Forslag til vedtak: Fylkesstyret innstiller på Eivind Trædal og Hilde Herrebrøden.

Innstillingen vedtatt enstemmig.

Godkjenning av dagsorden og innkalling

Forslag til vedtak: Fylkesstyret innstiller på at innkallingen godkjennes

Innkalling enstemmig godkjent.

Forslag til vedtak: Fylkesstyret innstiller på godkjenning av dagsorden.

Dagsorden enstemmig godkjent.

Sak 2 Orienteringer
● Orienteringer

● Fylkesstyrets orientering: Sigrid Z. Heiberg orienterte om fylkesstyrets

arbeid. Rigger organisasjonen til lokalvalgkamp i 2023 - jobber med lokale

årsmøter og fylkesårsmøtet, i tillegg til planlegging av medlemsaktiviteter. I

dialog med programkomiteen for politiske møteplasser fremover. Vært tøft å

drive med organisasjonsbygging i pandemien.

● Orientering fra bystyregruppen: Eivind informerer om de viktigste

sakene fremover - småhusplanene, parkeringsnormen - skal snart til

bystyrebehandling, handlingsplan for biologisk mangfold. Sabina Syed

informerer om de viktigste sakene i byutvikling, østensjøvannet, brynsbakken

osv. Arne orienterte på det viktigste som skjer i finans.



● Orientering fra stortingsrepresentantene - Rauand Ismail orienterer

om arbeidet på Stortinget og hva som skjer der. Une er tilbake fra permisjon.

Er i gang med strategiarbeidet. Jobbet mest med korona, strømpriser, vern av

vassdrag osv.

● Orientering fra byrådene: Sirin Stav orienterer om arbeidet som skjer i

samferdsel, vært på lansering av nye elbusser som er universelle, tunge

kjøretøy. I april neste år skal alle busser være elektriske. Hanna informerte om

arbeidet i byutvikling. Det viktigste akkurat nå er levering av bilfritt byliv,

klimatiltak i byggebransjen jobbes det mye med. Einar informerte om det

viktigste i finans. Vegetarmat som standard. Karbonfangst på Klemetsrud

jobbes med. Nye klimatall kom nå.

● Orientering fra GU - Eirik - prøver å holde medlemsaktiviteter i gang. har

fått ny tiktok kanal, men sliter med kjipe kommentarer. Kanalen er dog

populær

● Orientering fra GS - ingen fra GS til stede.

Sak 3 Valg - supplering av programkomiteen

Valgkomiteens forslag til vedtak:

Paal Frivold velges som medlem av Programkomitéen og

Einar Wilhelmsen velges som leder av Programkomitéen

Vedtak:

Innstillingen vedtatt enstemmig ved akklamasjon.

Sak 4 Evaluering av valgkampen

Vibeke Nenseth la frem arbeidet og resultatet av evaluering av valgkampen.

20 læringspunkter som utvalget har kommet frem til.

Sak 5 Løypemelding fra langtidsstrategiutvalget
Ingrid Liland informerte om arbeidet som er satt i gang i MDG om langtidsstrategi. Fra Oslo

sitter fylkesleder Sigrid Heiberg, Ingrid Liland og ikke minst partileder Une Bastholm.



Sak 6 Generaldebatt
Ulike representanter fra fylkesstyret, lokallag, og byrådssiden tok året om ulike saker.

Oslofjorden var det flere som nevnte.

Sak 7  Diskusjon om hva MDG skal prioritere i Oslo-budsjettet for 2023

Innledning fra gruppeleder Eivind Trædal.

Fokus på ytre by.

Gratis møteplasser og friområder.

Bedre bydelsøkonomi


